
                                                            

Interpellation från Miljöpartiet de gröna

till kommunstyrelsens ordförande Hanna Bocander

Fråga om att Föregripa kommunala beslut

Beslut har ännu inte tagits om att den kommunala hemtjänsten ska läggas ner. Trots 
det meddelades vid socialnämnden 2019-04-09 att socialkontoret ska meddela 
hemtjänsttagare i egen regi att den kommunala hemtjänsten ska läggas ner 2019-12-
31 och att socialkontoret frågat två privata utförare om de vill ta emot hemtjänsttagare 
när kommunens hemtjänst lägger ner.

Fråga: 

Hur ser kommunstyrelsens ordförande på att nogsamt följa den beslutgång som finns 
för att därefter när beslut fattats följa besluten?

Danderyd 2019-05-06

Ruby Rosén
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